
Referat fra møte i Leksvik menighetsråd tirsdag 7. febr. Kl. 19.00 på Forsamlingshuset. 

Tilstede: Line M.R. Fjeldahl, Knut Landsem, Cecilie Balvold, Kristin Sand, Cato Halvorsen, Arnfinn 

Berget (under behandlingen av sak 3/23) og Paul Johansen. 

I tillegg til sakene i innkallingen ble sak 7/23( Uttalelse i forbindelse med ansettelse av ny prost) tatt 

opp. 

Sak1/23 Godkjenning av innkalling og saksliste   

Vedtak: Innkallingen og saksliste godkjennes 

 

 

Sak 2/23 Gjennomgang av post og referatsaker 

- Kasserer. De andre menighetsrådene får sine regnskap ført av fellesrådet (Kari Berg). 

Ønskelig at også Leksvik menighetsråds regnskap blir ført på samme vis. Arnfinn Berget 

fungerer inntil dette er avklart. 

- Status aktiviteter etter siste møte. 

o Julaften: Ca 30 stk. på helsetunet, høytidelig og fint arrangement. Ca 80 stk. kl.14 i 

kirka.  Knut Landsem spilte til gudstjenesten kl.16 

o 1. juledag: lite folk 

o Julekonsert: Bra konsert, ca. 80 stk 

o Juletrefest for voksne: 40 stk 

o Juletrefest for barn: ca. 60 stk.   

o Utdeling av 2-årsbok/6-årsbok 

Vedtak: Post og referatsaker tas til etterretning.  

 

Sak 3/23 Godkjenning av årsmelding og regnskap for 2022 

Forslag til årsmelding ble fremlagt. Forslaget var ikke oppdatert med riktige tall for gudstjenesteliv. 

Årsmeldingen må også inneholde et punkt om regnskapsresultatet. Ola Hårberg Ramdal var ikke 

ansatt som kirkegårdsarbeider/kirketjener i 2022. 

Arnfinn Berget orienterte om de forskjellige postene og summene i det fremlagte regnskapet. 

Driftsresultatet er på 253 045,30 kr. Dette skyldes i hovedsak overføring av fond, fasteaksjon, basar 

og overskudd fra kirkejubileet. Regnskapet forelegges revisorene Arvid Rosvold og Arne By for 

godkjenning. 

I forbindelse med menighetsrådets økonomi ble brannsikring av kirka diskutert. Uansett hvordan 

dette vil bli gjort, vil det medføre ganske store synlige installasjoner. Overrislingsanlegg og 

vanntåkeanlegg ble nevnt. Spørsmål om nok vann og riksantikvarens mening er punkter som vil få 

avgjørende betydning. Arnfinn m/fl. Jobber med de forskjellige muligheter for løsning av 

brannsikringsproblematikken. 

 

Vedtak: 

1. Det fremlagte regnskapet for 2022 godkjennes under forutsetning av revisors godkjenning. 

2. Årsmeldinga godkjennes med de oppdateringer som er nevnt. 

 



Sak 4/23 Plassering av likvide midler 

Menighetsrådet har en del penger stående på bankkonto med relativt dårlige vilkår. Arnfinn Berget 

opplyste om at Sparebank 1 gir 3,8 % rente på beløp over 25 000 kr som bindes for minst 1 år.  

Vedtak: 

En ble enig om å binde følgende kontoer: Garberg gavefond (ca 160 000 kr), Overføring fra Svee-fond 

(ca 160 000 kr) og Restaurering og forskjønnelse av Leksvik kirke (ca 318 000 kr). Dette vil gi ca 

24 000 kr i renteinntekter per år. Arnfinn tar kontakt med Sparebank 1 vedrørende overføring. 

 

Sak 5/23 Menighetens årlige informasjonsmøte  

Menighetsrådet skal innen utgangen av 1. kvartal avholde et årlig informasjonsmøte hvor årsmelding 

og regnskap gjennomgås 

Det kan også være naturlig å gi en kort orientering om status for arven etter Haldis og Leif Graven. En 

bør også si litt om valg av nytt menighetsråd. 

Vedtak: 

Menighetens årlige informasjonsmøte avholdes søndag 12.03.23 i etterkant av gudstjenesten. Det 

arrangeres kirkekaffe samme dag. 

 

Sak 6/23 Valg av nominasjonskomite (oppfølging av sak 28/32/37 i 2022) 

Vedtak: Følgende velges som medlemmer i nominasjonskomiteen: 

 Inger Penna Riseth, Arne Sørli og Erik Bergfjord 

Line kaller sammen komiteen 

 

Sak 7/23 Uttalelse i forbindelse med ansettelse av ny prost 

Menighetsrådet er blitt bedt om å uttale seg om ansettelse av ny prost i Fosen prosti. Stillingen har 

vært utlyst og det er kommet inn 3 søkere. De tre søknadene ble referert. 

Vadtak: Leksvik menighetsråd har kommet fram til følgende prioriteringsliste: 

1. Steinar Leirvik 

2. Ingunn Margrete Aarseth Høivik 

3. Silje Kristin Meisal 

 

Paul (ref.) 

 


